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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Rasim Halilović (IDS-ISU) je na 17. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 5. travnja 2023. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Ja bih imao jedno pitanje za gospodina gradonačelnika. Svjedoci smo da obiteljska košarica 
je svakim danom sve skuplja i skuplja. Povodom toga sve je veći upit žitelja Labina za 
poljoprivrednim zemljištem. Zato bi ja izravno pitao gospodina gradonačelnika da li postoji 
mogućnost da se da u najam neko poljoprivredno zemljište žiteljima Labinštine po uzoru kako 
ima Poreč, Rovinj i još neki gradovi u Istri.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
 
„Apsolutno da. Svjesni smo situacije. Svjesni smo da je i u toku i nakon pandemije svijest 
građana bitno promijenjena. Ja bi se usudio reći, po tom pitanju, u pozitivnom smislu. Svi žele 
uzgajati vlastito povrće, voće, ljekovito bilje, cvijeće itd. Spremni smo odraditi pripremu za to, 
poslati javni poziv. Pitanje je samo na kojoj će biti mikro lokaciji jer znam da se često puta 
spominje, u neformalnom razgovoru Đekić poljana. Ona nije vlasništvo Grada Labina. Tamo 
je povrat imovine u tijeku i tamo nećemo moći tako da odmah jednu dilemu razriješimo. Imamo 
neke druge mikro lokacije o kojima razmišljamo. Imali smo određene upite građana. Išli bi na 
to da se ide na veličinu parcele do 50 m2, da se ide u zakup sa strane građana do dvije godine, 
nakon dvije godine sa mogućnošću produžetka uz jasno definirane kriterije i uvjete. Ali 
definitivno da i mislim da taj smjer da građani, ne samo zbog košarica, a i tu se mogu složiti s 
Vama, ali i zbog te svijesti i vraćanju prirodi i mislim da smo sada tu gdje jesmo i mislim da to 
možemo sada odraditi. Naše službe će se time pozabaviti i očekujem da ćemo do kraja godine 
poslati javni poziv.“  
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